
Mødereferat   

Onsdag d. 19. juni 2024 

kl. 19.00-21.30 

Sted: Klubhuset Varnæs 

VBIF  

  

Indkaldt af:  

  

Karsten J. Schmidt  Referat af:   Leoni Kristiansen 

Mødetype:  

  

Bestyrelsesmøde  
 

  

  

Deltagere:   

  

  

Kirsten Billund, Anna L. Pedersen, Tine Holm, Elin Moldt, Karsten J. Schmidt, 

Anders Andersen, Jens Hamann, Leoni Kristiansen, Sille Hellesøe, René 

Nordestgaard 

  

  

Dagsorden:  

Tid  Emne  Referat  Ansvarlig  

19.00  1) Godkendelse 

af dagsordenen  

Dagsorden er blevet godkendt  Alle 

  2) Åben for 

tilføjelser  

Sommerfest i præstegården 

Foreningen grill  

 Alle 

  3) Gennemgang 

af referatet  

 Referatet er gennemgået   

  4) Generel 

orientering  

Bladet deadline 16-6, SUB i bladet – VBIF SUB - havkajak.  

 

Karsten har fundet et bud på tøj til bestyrelsesmedlemmer.  

Vest + trøje de laves med VBIF-logo.  

Karsten  

  5) Årshjul    Karsten  

  6) Nyt fra 

udvalgene – 

herunder 

bestyrelsen  

Gymnastik: Nyt sammensat gymnastikudvalg har haft 1. møde 

Lige nu gælder det aftaler om instruktørteams og leje af træningssteder. 

 

Igen har vi brug for godt 50 instruktører til de 12 hold 

Vi har en stor flok hjælpeinstruktør-piger, som skal på efterskole 

Dertil har vi stor udskiftning i vores unge instruktører, da flere rejser væk eller 

er kapret til DGI egnsholdene. 

 

Vi håber igen at få succes med at få afgangselever fra Sundeved hentet til 

foreningen.  

 

Fsva tumbling har vi lige afsluttet 5 ugers sommertræning med 111 

gymnaster.  

Det har krævet god sammensat niveau-inddeling og flere trænere på banen. 

 

Vi har haft 3 trænermøder inden for kort tid.  

 

Der var indkaldt til forældremøde om ny sæson i sidste uge, hvor ca. 35 

forældre deltog. Vi har et rigtigt godt 8-personers trænerteam frem til jul. 

Efter jul skal de 3 bærende kræfter på Ollerup, og vi har en opgave i at 

dygtiggøre de øvrige trænere i perioden op til. 

 

Tumbling forsætter med 2 hold næste sæson.  

 

Vi forventer større udgift til redskaber den kommende sæson. 

Vi har pengene på kontoen.   

 

Tumblingudvalget fortsætter heldigvis.  

 

 

Alle  



Fodbold: Forårs sæsonen er ved at være slut, der mangler et par kampe 

endnu. Alle hold har i foråret være gode til at stille hold og få kampene spillet. 

Det er bare super godt, desværre måtte vi trække u12 drenge fra turneringen 

pga for få spillere. Der tilbydes nye muligheder i efteråret for de drenge. U14 

drenge har spillet sidste kamp(næsten) i søndags, deres trofaste og dygtige 

trænere har givet ansvaret videre. Og for dette hold starter et nyt kapitel fra 

august, da går vi i samarbejde med FIF, så spiller truppen bliver lidt større. 

Det bliver spændende at følge dem videre. 

Ellers er holdene til efteråret tilmeldt, der er tilmeldt hold til Rødekro stævnet 

igen. 

D 1.6 var VBIF u9 maskotter til SønderjyskE’s sidste kamp i 1. Division. Vi var 

ca. 50 vbif’er der tog med til Haderslev. Det er altid en kæmpe oplevelse at 

kunne give vores spillere. 

Måltavlen er klar til at blive sat op, pt arbejder jeg på at få sat et “ hjælpe 

hold”, så vi kan komme i gang. 

 

Kajak: Pinse tur til Mariager fjord. Vi var 20 personer fra fredag til mandag. 

Dejligt med god opbagning. 

25/5 Kajak kursus egenfærdighed A. Der var kun 5 deltagere. Men gode og 

engagerede kursister. 

1/6: Førstehjælpskursus ved Varnæsvig. 14 deltagere. Vi brugte Den gyldne 

Løve til afholdelse af kursus. Kursusleder Sonich Nielsen. 

Vi har fået 8000kr fra Tryg fonden til hjælp til dækning af kursus udgifter. 

Weekenden 8-9 juni skulle vi have været til Bågø. Turen blev aflyst på grund 

af dårligt vejr. 

15/6   2. Del af begynderkursus blev afholdt. Alle 5 kursister har bestået. 

Der er god tilslutning til både mandags- og torsdagsturene. Vi har haft et par 

aflysninger på grund af blæst. Det er vi ikke vandt til, men det siger jo noget 

om vejret. 

 

27/5 Opstart af familie Sup. Vi får 5000kr fra DGI til et opstartsforløb. Vi har 

planlagt 12 gange. 1/7 er sidste gang før ferien. Så er der opstart igen 5/8. 

Pengene skal bl.a. dække kørsel til Marie Louise og lidt traktement til 

deltagerne. Der er ikke deltagergebyr, da det opstartsforløb finansieret af DGI. 

Helen har være behjælpelig med det praktiske, med tilmelding og registrering i 

Conventus.                                                                                                 

Arrangementet har været godt besøgt, og vejret har være nogenlunde. Vi 

låner sup bord hos DGI (CK) 

Mie Hansen har hjulpet. Det har været godt. når der er så mange på vandet. 

Det fungerer godt med Sup bord og grej i den grønne Container. 

 

SoMe: Sille har udsendt invitationen til inspirationsaften d 24 september fra 

kl. 17.00-20.00.  

Et bud på at der vil være ca. 18 deltagere, afholdes på efterskolen.  

Næste skridt er at hvert udvalg selv skal invitere også samler vi op i 

bestyrelsen med en samlet tilmelding i starten af september.  

  
20.00  Pause  

  

 7) VBIF folder Folderen gennemgået – der er nogle til rettelser, dem laver Leoni.   

 

Belinda, skal lave folderen - 50 i første omgang.  

 

Ved flere til rettelser sendes til Leoni – inden næste møde 13 august.   

 

 8) Forsikringer Idrættens forsikringer som vi er medlem af anbefaler, at foreningen selv 

tegner nedenstående forsikringer:  

 

- løsøreforsikring 

- bygningsforsikring 

- transportforsikring  

Sille 



- idrætsulykkeforsikring 

- motorkøretøjsforsikring  

- bestyrelsesansvar 

 

Punktet er gennemgået på mødet. 

 

Sille undersøger om byfestteltet er forsikret som det skal.  

 

 9) Klubhus – 

herunder 

belysning 

Jens har snakket med en elektriker angående lys på sportspladsen.  

 

Der er diskuteret lys på parkeringspladsen. 

  

Jens og Rene arbejder videre med lys ved trappen i første omgang.  

 

21.15 10) Evt.  Forespørgsel omkringafholdelse af loppemarked på vores areal/fodboldbaner. 

Diskuteret, Jens vender tilbage til vedkommende, for at høre nærmere 

omkring ideen.  

 

Måltavle – opsætning starter i morgen lørdag, i første omgang skal stolperne 

graves ned.  

 

Sommerfest i præstegården, vi skal sørge for underholdningen til børn, Tine er 

tovholder på opgaven.   

 

Grill: Udlåning af grill diskuteret. Borgerlauget låner vores grill til Sankthans.  

Diskuteret fællesomkostninger for området.  

 

Lokalforeningspuljen DGI: Ved ansøgning op til 5.000 kr. dækkes 100% af 

omkostninger – link: Lokalforeningspulje: Søg penge til din forening her 

(dgi.dk) OBS. ansøgningsfristen er 1. september.  

 

 

   

  

Næste møde:  

  

13. august mødes i Bovrup se måltavle, 11. september, 7. oktober, 12. november 

Punkter til kommende 

møder:  

 So-Me tilmelding (august), opfølgning belysning, Lokalforeningspuljen  

  

 

https://www.dgi.dk/foreningsledelse/min-landsdelsforening/dgi-soenderjylland/hjaelp-til-din-forening/lokalforeningspuljen
https://www.dgi.dk/foreningsledelse/min-landsdelsforening/dgi-soenderjylland/hjaelp-til-din-forening/lokalforeningspuljen

